

ABO Kiosk 推廣 ABO Kiosk Promotion

推廣期 Promotion Period 12月 December

於推廣期內，聯營商在公司提供的兩台電腦
訂購產品或加入成為會員，將可獲得當月的免費產品！
During the promotion period, Associates who place order or join
as member by using the two guests-used computers will
receive a gift for that month !

12月禮品 Gift for December

愛麗混合杯
Shaker Bottle



注意事項 Notice:

1. 每位聯營商的帳戶每天只可以獲取禮品一次，並選擇即時提取的方法。
Each Associate is rewarded once a day and must select Instant-Pickup.
2. 聯營商如透過該兩台電腦訂購首張訂單可額外獲得愛麗混合杯乙個。
Associates who purchase initial order through the two computers will receive an extra one Shaker Bottle.
3. 如聯營商透過該兩台電腦訂購產品或加入成為會員，付款方式只接受信用卡。
Only credit card is available if Associates purchase orders or join as a member through the two computers.
4. 如有任何爭議，愛身健麗將保留最終決定權。
In case of any dispute, Isagenix will reserve the right to make final decision.